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روزنامه

بیمه  سازمان  ظرفیت  اینکه  بیان  با  ایران  بیمه سلامت  سازمان  مدیرعامل 
نهایی  از  پس  آینده،  سال  در  پزشکی  تعرفه های  افزایش  برای  سلامت 
شدن بودجه سال ۱۴۰۲ مشخص می شود، گفت: پیشنهاد شورای عالی بیمه 

سلامت، افزایش ۴۰ درصدی تعرفه های پزشکی در سال آینده است.
به گزارش تسنیم؛ محمدمهدی ناصحی درباره افزایش تعرفه های پزشکی در 
سال ۱۴۰۲ اظهار کرد: ظرفیت سازمان بیمه سلامت برای افزایش تعرفه های 
مشخص   ۱۴۰۲ سال  بودجه  شدن  نهایی  از  پس  آینده،  سال  در  پزشکی 
درصدی   ۴۰ افزایش  سلامت،  بیمه  عالی  شورای  پیشنهاد  اما  شد  خواهد 

تعرفه های پزشکی در سال آینده است که در صورت تأمین اعتبارات لازم 
برای سازمان، افزایش ۴۰ درصدی مورد پذیرش ما نیز خواهد بود.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران درباره بودجه موردنیاز اجرای طرح 
دارویار در سال آینده نیز بیان کرد: در لایحه بودجه ۱۴۰۲ بودجه 69 هزار 
میلیارد تومانی برای طرح دارویار در نظر گرفته شده اما با توجه به اینکه 
احتمال دارد تجهیزات پزشکی نیز وارد این طرح شود؛ براساس بررسی های 
صورت گرفته برای اجرای طرح دارویار در سال آینده به حداقل ۱۰7 هزار 

میلیارد تومان بودجه نیاز داریم.

در اجلاس مدیران مالیاتی سراسر کشور در بندرعباس؛

 از اداره کل امور مالیاتی فارس 
تجلیل شد

وزارت بهداشت:

 ۱۳۰۰۰ دانش آموز مسموم شده، 
مرخص و درمان شده اند

مسمومیت دانش آموزان تاکنون فوتی 
نداشته است 

به گزارش تابناک به نقل از ایرنا، معاون امور آزمون های سازمان سنجش 
با بیان اینکه تمام امکانات نرم افزاری و سخت افزاری  آموزش کشور 
نیازمند  تنها  و  است  آماده  الکترونیکی  آزمون های  برگزاری  برای 
سالن های مجهز هستیم، گفت: تلاش می کنیم آزمون هایی که سازمان 
سنجش متولی برگزاری آنها است، در سال ۱۴۰۳ الکترونیکی برگزار 
الکترونیکی  صورت  به  کنکور  برگزاری  درباره  مروتی  شوند.حسن 
توضیح داد: برای هوشمندسازی نیاز به سالن هایی داریم که داوطلب ها 
الکترونیکی  به صورت  را  آزمون ها  سؤالات  و  شوند  مستقر  آنجا  در 
یعنی برخط )آنلاین( یا غیربرخط )آفلاین( در اختیار آنها قرار دهیم.

وی افزود: در حال حاضر بزرگترین مشکل ما این سالن ها است که به 
اندازه کافی در کشور موجود نیستند. بزرگترین مرکزی که داریم پیام 

نور است که در نهایت ۳۵ هزار نفر را می تواند جوابگو باشد.
البته  گفت:  کشور  آموزش  سنجش  سازمان  آزمون های  امور  معاون   

اگر دانشگاه آزاد و سایر دانشگاه ها هم کمک کنند و سالن هایی را 
تجهیز کنند ما تمام امکانات لازم چه نرم افزاری و چه سخت افزاری 
را برای برگزاری آزمون الکترونیکی داریم. وی ادامه داد: تاکنون در 
دو استان تهران و کهگیلویه و بویراحمد به صورت پایلوت تعدادی از 
آزمون ها را به صورت مجازی برگزار کردیم و امیدواریم که بتوانیم 
بعد از سال جدید یک کنکور آزمایشی الکترونیک در استان های دیگر 
برگزار کنیم. مروتی توضیح داد: یکی از آزمون هایی که در سال جاری 
الکترونیکی شد،  آزمون سنجش مهارت های زبان فارسی بود که در روز 
۳۱ تیرماه با ۸۱ شرکت کننده و در سه حوزه شهرهای تهران، اصفهان 

و سنندج به صورت الکترونیکی برگزار شد.
 معاون امور آزمون های سازمان سنجش آموزش کشور افزود: برنامه 
سازمان این است که در سال ۱۴۰۲ یک آزمون ۲۰۰ هزار نفری را به 

صورت الکترونیکی برگزار کند.

سازمان سنجش:

برگزاری آزمون سراسری، دکتری و ارشد در یک روز

پیشرفت ۱۰ درصدی طی ۱۵ سال؛

توقف راه آهن بوشهر در ایستگاه بی پولی
تهاتر گره کار را باز می کند

شهردار منطقه دو شیراز گفت: در سال آینده تعداد ۱6 پروژه کلان 
عمرانی در کنار ریز پروژه ها تعریف شده است. 

سرویس خبری / خدیجه غضنفری: محمد تولایی شیرازی  با بیان 
اینکه این منطقه ۴۳۰۰ هکتار وسعت دارد که از این میزان ۵۸۰ هکتار 
در بافت فرسوده است، در جمع خبرنگاران گفت: این منطقه ۲۸ محله 

دارد و قریب به ۲۰۰ هزار نفر جمعیت دارد.
وی گفت: برخی موفقیت های شهرداری منطقه دو از جمله افزایش 
چشمگیر درآمدهای شهرداری، صدور پروانه های ساخت، زیباسازی 
و گسترش فضای سبز با اختلاف زیاد نسبت به سایر مناطق گویای 

روند رو به رشد توسعه ای است.
وی، افزود: به جای اقدامات ویترینی و شعار، به عمل گرایی و کار 

شبانه روزی پرداختیم.
تعداد  داد: چشم انداز سال آینده رشد ۲۰۰ درصدی در  ادامه  تولایی 
پروژه های عمرانی و زیرساختی بخصوص در مناطق کمتر برخوردار 

به منظور رسیدگی به اقشار محروم است.
شهردار منطقه دو تاکید کرد: سال آینده در صورتی  که دستگاه های 
خدمات رسان در سطح این منطقه عملیات عمرانی آنها به پایان رسیده 
باشد قطع به یقین اعلام می کنیم که هیچ کوچه ای را نخواهیم داشت 

که آسفالت و خاکی باشد.
وی با اشاره به اینکه یکی از مشکلات منطقه دو عدم آسفالت معابر 
بسیاری  این موضوع شکایت  به  نسبت  و کوچه هاست و شهروندان 
دارند، عنوان کرد: در این خصوص بیش از ۵7 هزار و ۸۵۰ مترمربع 
عملیات آسفالت اجرا شده است و عملیات زیرسازی آسفالت و کانیو 

گذاری و جدول گذاری در سطح محلات صورت گرفته است.
تولایی اضافه کرد: در سطح منطقه دو تعداد هفت محله کم برخوردار 
وجود دارد که ارزش ریالی برای اجرای پروژه های عمرانی و خدمات 

شهری این محلات محروم بالغ بر 6۳ میلیارد تومان است.
اینکه در حوزه معاونت فنی و عمرانی به  با تآکید بر  وی همچنین 
عنوان فصل شکوفایی منطقه دو تلاش شد تا توسعه عدالت اجتماعی 
قرار  منطقه  به شهروندان سرلوحه کار شهرداری  و خدمت صادقانه 

بگیرد .
خدمات  و  عمرانی  پروژه   ۱۰۵ تعداد  اکنون  هم  داد:  ادامه  تولایی 
شهری در مرحله روند ثبت در سامانه PMIS است که از این تعداد 
9۰ پروژه در سامانه تکمیل شده و در حال تشریفات مناقصه بوده و 

همچنین ۱۵ پروژه در حال انجام است.
هزینه  که  موضوع  این  اعلام  با  همچنین  شیراز  دو  منطقه  شهردار 
پروژه های عمرانی منطقه بالغ بر 7۵ میلیارد تومان به جز هزینه های 
تملک بوده است، افزود: از تعداد ۵۵ پروژه عمرانی در سطح منطقه 
پروژه احداث ۴۵ متری محراب، پیاده راه سلامت ضلع غربی احمد 
ابن موسی )ع(، پیاده راه مدافعان سلامت، زمین های ورزشی، میدان 

گاه های شهری و بوستان های حاشیه ای از اهم این پروژه ها است.
ارزیابی  براساس  جاری  سال  در  کرد:  خاطرنشان  همچنین  تولایی 
صورت گرفته منطقه دو به عنوان یکی از مناطق برتر در حوزه رفع 

محرومیت زدایی معرفی شد.
شیری،  گود  همچون  محلاتی  در  تا  تلاشیم  در  داد:  ادامه  تولایی 
گلکوب، شیخ علی چوپان، دباغی، ده  پیاله پروژه هایی تعریف شود 

که رفع محرومیت آنها انجام شود.
در  که  مهمی  فعالیت های  از  یکی  اینکه  بیان  با  دو  منطقه  شهردار 
خدمات  و  عمرانی  فعالیت های  پراکندگی  شد  تعریف  منطقه  سطح 
شهری بود، افزود: تلاش شد تا در تمام سطح منطقه دو پروژه هایی 
در حوزه های مختلف عمرانی، فضای سبز و خدمات شهری تعریف 
شود که با این اقدام منطقه دو تبدیل یک کارگاه عمرانی در سطح 

منطقه شده است. 
ادامه داد: از تعداد ۵۵ پروژه عمرانی در سطح منطقه پروژه  تولایی 
ابن  احمد  غربی  ضلع  سلامت  راه  پیاده  محراب،  متری   ۴۵ احداث 
میدان  ورزشی،  زمین های  سلامت،  مدافعان  راه  پیاده  موسی )ع(، 

گاه های شهری و بوستان های حاشیه ای از اهم این پروژه ها است.
کرد  اشاره  منطقه  سرمایه گذاری  و  پایدار  درآمد  حوزه  به  تولایی  
با  ماه سال جاری ۱۲۰ درصد تحقق بودجه  بهمن  پایان  تا  افزود:  و 
این در  احتساب متمم صورت گرفت که در نوع خود بی نظیر بود. 
حالیست که در سال ۱۴۰۰ بالغ بر 6۲ درصد از بودجه محقق شد که 

این میزان در یازده ماهه سال جاری ۱۱۵ درصد تحقق داشت.
شهردار منطقه دو به یکی اقدامات مهم منطقه در وصول مطالبات اشاره 
و عنوان کرد: شهرداری منطقه دو جزء اولین مناطقی بود که مبادرت 
به راه اندازی واحد وصول مطالبات از اداره دولتی کرده است که این 
اقدام منجر به شناسایی قریب به 9۰۰ میلیارد تومان بودجه شد که در 

مرحله اول ثبت و تأیید مبلغ ششصد میلیارد تومان صورت گرفت.
حوزه  در  گفت:  شده  منعقد  قراردادهای  درخصوص  همچنین  وی 
قراردادهای منعقد شده در چهار ماهه ابتدای سال جاری ۵۱ قرارداد 

منعقد شد و ۳9 قرارداد در تشریفات مناقصه است.
تولایی با بیان اینکه در حوزه جذب بودجه جاری با احتساب بودجه 
متمم ۸۵ درصد جذب بودجه جاری صورت گرفت، به بودجه بخش 

عمرانی اشاره کرد و افزود: در این بخش با توجه به سررسید صورت 
وضعیت تا خرداد ماه سال آینده جذب صددرصدی خواهیم داشت.

وی بیان کرد: در حوزه فنی و شهرسازی تا پایان بهمن ماه سال جاری 
تعداد ۲۲۴ موافقت اصولی، ۳6۳ مورد پروانه ساختمانی و ۳9۵ مورد 
پایان کار و ۲۸۲ عدم خلاف و ۲۳۲۰ مورد استعلام غیر آپارتمانی 
صادر شده است که این آمار نشان دهنده کثرت و تراکم جمعیتی و 

فعالیت های گسترده منطقه دو است.
تولایی ادامه داد: در حوزه ممیزی و اطلاعات مکانی حوزه های ۲9 
تا 6۳ مربوط به شهرداری منطقه است که عمده فعالیت ها در حوزه 

تجاری است.
او اضافه کرد: میزان وصولی از حوزه ممیزی بالغ بر ۱۵ میلیارد تومان 
بوده که این میزان برای منطقه ای که نیاز به ارتقای کیفیت زندگی 
دارد و دارای بافت های تجاری و مرغوب در خیابان های لطفعلی خان 
بوده  مؤثر  بسیار  درآمد  پایدارسازی  در  است،  فاطمی  مشیر  و  زند 

است.
در  گرفته  صورت  اقدامات  درخصوص  همچنین  دو  منطقه  شهردار 
احداثی در  پروژه  این حوزه ۱9  در  عنوان کرد:  حوزه فضای سبز، 
بیست و هفت نقطه منطقه انجام شد که منجر به افزایش ۱.۱ دهم مربع 

سرانه فضای سبز منطقه شد.
تولایی افزود: با مجموع اقدامات صورت گرفته در حوزه فضای سبز، 
و  نگهداری  احداث،  حوزه  در  برتر  رتبه  به کسب  موفق  دو  منطقه 
تعمیر و مرمت از سوی سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 

شد.
او یادآور شد: در حال حاضر سرانه فضای سبز منطقه ۸.۱ مترمربع 

است که این میزان در سال گذشته 7.۱ مترمربع بوده است.
اقدامات صورت گرفته در حوزه عمرانی و خدمات شهری محلات 
کم برخوردار دیگر موضوع مورد اشاره شهردار منطقه دو بود و وی 
ابراز کرد: لوله گذاری کوچه های محلات سطح منطقه، پیاده روسازی 
و اصلاح شیب معابر گلکوب و اجرای عملیات جمع آوری آب های 
سطحی در شهرک بهار، احداث سرویس بهداشتی در بوستان شکوفه 
و مرمت دیواره و جداره سازی 6۰ هزار مترمربع در دو محله گود 

شیری و دباغی از دیگر اقدامات است.
آماده باش کامل پرسنل شهرداری منطقه ۲ تا پایان تعطیلات نوروزی 

برای خدمت رسانی به شهروندان و مهمانان نوروزی
شهردار منطقه دو همچنین ضمن اعلام آمادگی منطقه دو در پذیرایی 
و میزبانی از میهمانان و زائرین نوروزی، گفت: در راستای اقدامات 
پنج  نوروز در  ایام  فرارسیدن  مناسب  به  انجام شده در حوزه شهری 

نقطه، المان های نوروزی نصب خواهد شد.
تولایی یادآور شد: مساجد و مدارس در ایام نوروز برای مساعدت به 

مهمانان نوروزی همراهی می نمایند.
شهردار منطقه دو در پایان یادآور شد: در سال ۱۴۰۲ تعداد شانزده 

پروژه کلان عمرانی در کنار ریز پروژه ها تعریف شده است که
و  متری   ۴۵ احداث  زهرا،  کوی  بوستان  سازی  بهسازی  و  مناسب 
بلوار  سازی  جداره  و  پیاده روسازی  هرمزگان،  خیابان  لوله گذاری 
رازی، ساماندهی فاز یک خیابان خلیج فارس، احداث زمین چمن در 
خیابان کارگران و پروژه بهسازی و مرمت بنای تاریخی آبش خاتون 
در سطح ملی در راستای احیاء و جایگاه بانوان در این پروژه، از جمله 

اقدامات عمرانی سال آینده خواهد بود.
با  مذهبی  گردشگری  محور  یک  تا  تلاشیم  در  کرد:  اضافه  تولایی 
آبش  و  الله  الی  شاهداعی  خیابان  دارالاسلام،  آرامستان  ساماندهی 

خاتون شکل بگیرد.
تغییر فرهنگ با اجرای پروژه ها همراه است

 ناظر شورا در منطقه دو نیز اظهار داشت: در سطح منطقه هم اکنون 
بیش از یکصد پروژه در حال اجراست.

محمد تقی تذروی اضافه کرد: درآمد منطقه دو، طی چند ماهه گذشته 
بیش از سایر مناطق بوده است.

محرومیت زدایی،  حوزه  در  کرد:  ابراز  دو  منطقه  در  شورا  ناظر 
برای  جدی  عزم  اما  می کنیم  لمس  امروز  را  گذشته  کم کاری های 

مقابله با این اقدام آغاز شده است.
تذروی همچنین به وضعیت دروازه کازرون در این منطقه اشاره کرد 
و گفت: وضعیت این بازار و خیابان خاص است و باتوجه به اعتراضی 
اما  که شهروندان نسبت به آن دارند پاکسازی ها صورت می گیرد 

معضل جای دیگر است.

شهردار منطقه دو شیراز خبر داد؛


